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Vánoce jsou krásné svátky, 

  dostaneš se do pohádky, 

  z které se Ti nechce zpět, 

     v ní Ti totiž patří svět. 

Oznámení obecního úřadu 
  

 Vážení spoluobčané, 

ač se to nezdá, rok 2015 se pomalu, ale jistě blíží ke konci, a tak nastal čas rekapitulace. Letos se žádné 

zásadní stavební akce nekonaly, s žádostí o dotaci na rekonstrukci chodníků podél řadovek jsme pro 

nedostatek financí a nadbytek žadatelů neuspěli, a tak budeme čekat, zda se na nás usměje štěstí v roce 

příštím. Místní komunikace se s nepravidelností pouze látaly – svítá však na lepší časy – v zastupitelstvu 

bylo rozhodnuto, že se vyhotoví projektová dokumentace na rekonstrukci většiny žalostných komunikací, 

jejichž nový povrch se bude postupně hradit z obecního rozpočtu. Po celou dobu jsme bojovali s územním 

plánem obce, až jsme se dostali do situace, kdy si ani naši „nadřízení“ v Jičíně a na krajském úřadě neví 

rady jak dál. Čekáme tedy na rozhodnutí ministerstva pro místní rozvoj, které určí, zda se ve Vitiněvsi 

může či nemůže rozjet výstavba nových domů. O pořádek v obci se opět starali „státem dotovaní“ 

zaměstnanci, kteří zde letos byli v rekordním počtu 6 lidí. 

 Po stránce kulturní jsme myslím opět nezaháleli, což bylo dáno pravidelnou hojnou účastí jak 

místních, tak i přespolních občanů na všech akcích. Všem těm, kteří nám při pořádání pomáhají, patří 

velký dík. Naše hasičky nás opět nezklamaly, což se dočtete o pár řádků níže.  

Dovolte mi, abych poděkoval všem těm, kteří se zasluhují o rozvoj této obce, a abych všem 

občanům popřál hodně zdraví a štěstí v roce 2016. 

Josef Havránek 

 starosta obce 

PŘÁTELSKÉ POSEZENÍ SENIORŮ 
 

Předposlední listopadovou sobotu se na svém setkání 

opět sešli naši senioři, aby společně popovídali a načerpali 

nové poznatky z dění v naší obci. Po přivítání vystoupily se 

svým programem děti ze ZŠ Nemyčeves a navodily již malou 

předvánoční atmosféru. Velké poděkování patří též mladým 

děvčatům naší obce, která si připravila své vlastní vystoupení 

a potěšila u srdíček nejen všechny babičky a dědy, ale i pana 

učitele nemyčevské školy, který byl určitě právem pyšný na 

své bývalé 

školačky.  A jak se 

žije celý rok v naší 

obci, to jsme shlédli na připraveném 

promítání, doprovázeném vtipným slovem našeho starosty 

Pepy. Úsměv ve tvářích vyloudili svým přednesem i pan Pišl a 

pan Kosejk se svoji vitiněvskou básničkou. Všichni hosté 

obdrželi malý dáreček a někteří se stali ještě výherci mini 

tomboly, která proběhla závěrem. Celé setkání doprovodil hrou 

na harmoniku a zpěvem P. Havíř. Přátelská, milá atmosféra 

zakončila společný večer.  
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DĚTSKÁ VÁNOČNÍ DÍLNIČKA 
 

Týden před začátkem adventu proběhla 3. vánoční 

tvořivá dílnička pro děti. Děti vyráběly ozdoby na stromeček, 

zdobily napečené perníčky a vyráběly ze sklenic svícínky. 

Nezahálely ani maminky. Výsledkem byl vyrobený adventní 

kalendář, zabalené balíčky na výzdobu stromu na návsi a 

hlavně krásně nazdobený stromeček, který svítí po celou 

dobu adventu na obecním úřadě. Závěrem si stihly děti 

ještě zatančit a maminky popít něčeho dobrého na zdraví. 

Příjemný večer jsme zakončily společným těšením na 

ježíška.  

 

 

 

VÝROBA DEKORACÍ ANEB KRÁSNÝ ADVENT 
 

 

Období, kdy každá žena chce mít na stole ozdobený 

svícen, zapálenou svíčku či dekoraci, která zkrášlí obydlí v 

tomto vánočním čase. A jak už bývá tradicí, i letos se sešly 

naše ženy s dětmi na obecním úřadě, aby si něco pěkného 

vytvořily. Se svými přízdobami a barevnými doplňky nás opět 

navštívila paní Pazderská a pomohla dozdobit vyráběné 

dekorace. Vůně jehličí, punče, vánočky a koledy k tomu 

vytvořily atmosféru, která k vánocům opravdu patří. Závěrečné 

posezení završilo mile strávený podvečer.  

 

 

STROMEČEK SE OPĚT ROZZÁŘIL 
 

A rozzářil se i ve Vitiněvsi. Kdo očekával, že žádný nebude, hluboce se mýlil. Ale pěkně od 

začátku. O první předadventní sobotě se konalo společné setkání na návsi u příležitosti zahájení 

vánočních svátků. Děti společně s rodiči ozdobili na návsi stromeček, který jednou bude vánoční 

dominantou. Odpolední program zahájil svým zpěvem Jakub Kazda z Jičína a poté následovalo 

vystoupení dětí ZŠ Nemyčeves. Nakonec se děti dočkali i 

svého Mikuláše, který letos přivedl přísného čerta. Ten 

přesto nikoho neodnesl a děti si po 

zazpívané písničce 

odnesly zaslouženou 

odměnu. O poštu pro 

ježíška se postarali 

andělíčci pomocníčci a 

lidem rozdávali pro 

štěstí zdobené 

perníčky. A pak už 

nastala ta očekávaná 

chvíle, kdy jsme 

zazvonili na zvonečky a společně odpočítali ten slavnostní okamžik 

rozsvícení. Josef a Marie opět stanuli u jesliček v Betlémě a na návsi 

se rozzářil strom, který svítí stejně krásně, jako ten předešlý. Vůně 

svařeného vína a Vašich napečených dobrot nás pomohla naladit na 

ten správný čas. Jen škoda, že místo sněhových vloček padaly 

dešťové kapky.  



 

 

VÁNOČNÍ VÝSTAVA  
 

Po loňské absenci jsme to letos napravili a přichystali pro 

Vás výstavku výtvorů našich šikovných žen a dětí, které ve 

vánočních dílnách, a nejen tam, připravily. A letos toho bylo 

opravdu hodně, za což všem patří pochvala. Obdivovat jste 

mohli nejen vánoční dekorace z jehličí, svícny a krásné perníky, 

ale i Vaše vyrobené adventní kalendáře, které byly námětem 

výstavy. A že bylo co obdivovat. Určitě jste si všimli 

vitiněvského orloje, kde pochodují vitiněvské děti. Tímto chci 

poděkovat hlavně 

jejich tvůrcům, 

kteří si dali tu 

práci a obohatili výstavu o nové 

nápady. Poděkování patří též MŠ Milíčeves a 

ZŠ Nemyčeves za vystavené výrobky a dekorace. Malé 

dárečky pro své nejbližší bylo na místě opět možno zakoupit 

od paní Machové. Tímto děkuji všem vystavovatelům a 

pomocníkům s přípravou výstavky, která by si zasloužila 

určitě více návštěvníků!!  

A malý poznatek na závěr. Také jste si všimli, že ani 

jedna vyrobená dekorace nebyla červená? Tak uvidíme za 

rok.  
 

NOVÉ HVĚZDY SPORTU ROSTOU I VE VITINĚVSI 
 

To, že máme skvělé družstvo hasiček, které dělá dobré jméno naší obci, již všichni víme. Ale 

nevíme, že i mezi našimi dětmi vyrůstají nové sportovní naděje. Jednou z nich je Rozárka Kuchařová, 

všestranná mladá sportovkyně, která se již od útlého 

dětství věnuje mnoha odvětvím sportu – gymnastika, jízda 

na koni, plavání, orientační běh a v neposlední řadě jízda 

na horském kole. A to jsem určitě nejmenovala vše. A 

právě poslední disciplína je tou, ve které sklízí nemalé 

úspěchy. Letos poprvé absolvovala 5 z 9 orientačních 

závodů českého poháru na horském kole. Z těchto 5 závodů 

3x stála na stupních vítězů – 2., 3. a 1. místo. Přesto, že 

odjela pouze těchto 5 závodů, umístila se na krásném 3. 

místě v republice, za což ji moc gratulujeme. V rámci 

tréninku na MTBO se v létě zúčastnila Dřevěnického 

triatlonu, který ve své kategorii vyhrála. Za zmínku stojí i 

3. místo Saši Pátkové, která též pochází z naší obce.  

Nezbývá než pogratulovat a poděkovat i za tuto krásnou reprezentaci a popřát hlavně zdraví a 

ještě mnoho úspěchů nejen na sportovním poli, ale i v osobním životě.   

A pokud i ostatní máte doma někoho s talentem nebo se můžete pochlubit něčím 

výjimečným, ozvěte se a rádi o tom napíšeme.  

 

JEŠTĚD versus PIVOVAR  
 

Druhou prosincovou sobotu se opět skupina příznivců 

zlatavého moku sešla na návsi u připraveného autobusu, aby 

navštívila v pořadí již 3. pivovar, tentokrát ve Vratislavicích.  

Ještě páteční deštivé počasí slibovalo návštěvu botanické 

zahrady, ovšem v sobotu si sluníčko dalo říct a rozhodlo o 

návštěvě Ještědu. Autobus vyjel skoro až nahoru, zbývající 



 

metry jsme vyšlápli. Panoramatický, slunečný výhled rušil pouze 

studený, mrazivý vítr. A tak následovalo malé občerstvení v 

restauraci. Po prohlídce Ještědu již následoval přesun do 

Vratislavického pivovaru. Zde se ujal průvodcovského slova náš 

„Mája“ a vtipně okomentoval vše, co se dalo. Chuťové buňky 

všechny hnaly do pivovarské hospody, kde probíhaly zvěřinové 

hody. A na každém správném výletě je důležité se najíst a 

napít! Vydařený výlet jsme společně zakončili opět v naší 

„milované“ hasičárně.  

 

ZÁJEZD NA MAMMA MIA 
 

V krásném adventním čase pořádal obecní úřad Vitiněves výlet na tento muzikál a myslím, že 

každý, kdo se přihlásil, určitě nelitoval. Pohodlné prostředí 

kongresového centra v Praze a hvězdné obsazení slibovalo 

kulturní zážitek a o ten opravdu nebyla nouze. Po příjezdu jsme si 

zkrátili čekací dobu návštěvou probíhajících vánočních trhů, jež 

byly součástí představení. Někdo pokoupil malé dárky, jiný 

ochutnal punč či něco dobrého. Domů jsme se vraceli plni 

dojmů nabiti melodiemi krásných písní. A pokud ještě někdo 

váháte, neváhejte a určitě jeďte. Bude se Vám to líbit jako nám.  

 

Plánované akce 
 

16. LEDEN  Hasičský ples  

ÚNOR   Dětský karneval  

BŘEZEN  Zahrádkářský ples  

Maškarní bál 

 

Blahopřejeme  
 

LEDEN Klomfar Stanislav 60 
 

ÚNOR  Cejnarová Zdenka 80  

Barešová Jiřinka 65 

Havelková Marcela 55 
 

BŘEZEN Jelínková Jaroslava 85 

  Fejfarová Olga 60 
   

Loučíme se  
 

PROSINEC  Slavík Jakub  

 

 

 

 

 

  

Novoroční předsevzetí ať se Vám vyplní, Vaše srdce ať radostí se zaplní, 

ať vstoupíte do nového roku s radostí, se zdravím, štěstím a bez starostí. 

Prosluněný rok 2016 Vám přejí zastupitelé obce Vitiněves 

 

NEZAPOMEŇTE: SILVESTROVSKÁ HODINKA NA NÁVSI 

DNES OD 17 HOD!!! 

PO 18. HODINĚ OHŇOSTROJ!!! 

Letos oslavili svá významná jubilea naši nejstarší 

spoluobčané. Tímto jim ještě jednou z celého srdce přejeme 

stálého a pevného zdraví.   

 



 

SDH VITINĚVES ŽENY - SEZONA 2015 
 

Rok 2015 je u konce a nastal tak čas zrekapitulovat uplynulou sezonu z pohledu vitiněvských 

hasiček.  

Pracovní, mateřské a další povinnosti zapříčinily, že se personální obsazení od minulých let 

výrazně změnilo. Ke střídání došlo na savicích, rozdělovači a obou proudech. Základní sestavu tak v 

tomto roce tvořily: 

koš: Jitka Heršálková 

savice: Adéla Boukalová 

stroj: Tereza Slámová 

béčka: Martina Červená 

rozdělovač: Markéta Jebavá 

levý proud: Šárka Jebavá 

pravý proud: Pavlína Rejmanová 

 

Nové holky u hasičů již 

nějaký pátek působí, ale s ligovými 

útoky neměly doposud žádné 

zkušenosti, takže se začátky nesly v 

duchu zaučování, slaďování a 

spousty modřin. 

Stejně jako v minulých 

letech, i letos se 

pozornost soustředila 

především na Východočeskou hasičskou ligu a 

Extraligu ČR v požárním útoku. 

Východočeská nezačala pro vitiněvské 

barvy úplně nejlépe a i další rozjezd byl velmi 

pozvolný. Děvčata trápilo 

především srážení 

terčů, které 

se vždy 

podařilo jedné, ale 

nevyvedlo druhé straně. Slabší začátek 

však vykompenzoval konec, který se nesl na vlně 

několika za sebou jdoucích šestnáctkových časů a 

přinesl také čtyři z celkových pěti vítězství. K tomu se během 

sezony přidala dvě druhá místa, jedno třetí a dvě umístění pod bednou. 

V celkovém pořadí dívky přidaly sedmý titul vítězek 

VČHL v řadě. 

Tři tisíce kilometrů a necelé dva dny v 

součtu strávené cestováním jsou jen jedny z 

mála charakteristik, které se váží k Extralize ČR 

v požárním útoku. S výjimkou jedné soutěže 

holky braly body do celkového hodnocení jako 

jediné na každém závodu. Ze čtrnácti kol 

skončily čtyřikrát třetí a třikrát druhé. 

Vítězství si schovaly až na poslední soutěž, 

nicméně právě to v kombinaci s vyrovnanými 



 

výkony během celého ročníku rozhodlo 

o celkovém druhém místu v konečném 

hodnocení.  

Kromě těchto dvou seriálů 

soutěží děvčata absolvovala také 

závod v Krásné Vsi (neplatný pokus), 

Svijanech (4. místo), Kosmonosích 

(1. místo) a Memoriál V. I. Lenina 

v Širokém Dole (neplatný pokus). 

Nyní je čas odpočinku, 

zimní přípravy a sbírání sil na 

novou sezonu. 

SDH Vitiněves děkuje svým fanouškům za přízeň a přeje vám 

všem mnoho úspěchů v dalším roce, a to nejen na poli 

sportovním, ale také v životě osobním. Těšíme se na setkání 

s vámi, ať už na dráze nebo mimo ni.:-)  


